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وزیر آموزش وپرورش مطرح کرد
 تنبیه بدنی

 خط قرمز آموزش وپرورش
وزی��ر آم��وزش  و پ��رورش در 
واکن��ش به رفت��ار معلمی که 
دانش آموزان را مجبور می کند 
او را تنبیه کنند، گفت: این کار 
نه تنها تش��ویق ندارد، بلکه در 
حال پیگیری هستم. آن همکار بنده باید دوره های 
بازآموزی را طی کند. به گزارش میزان، سیدمحمد 
بطحای��ی با انتق��اد از رفتار معل��م کوهرنگی که 
دانش آموزان تنبل کلاس خود را مجبور می کند 
خ��ود او را تنبیه کنند، اظهار کرد: هر رفتاری که 
ترویج خش��ونت در مدرسه باشد، از حیث اصول 
تربیتی مذموم است و آن معلمی هم که این کار 
را کرده، اقدامی ضد تربیتی انجام داده است. وزیر 
آموزش و پ��رورش افزود: این کار نه تنها تش��ویق 
ندارد، بلکه در حال پیگیری هس��تم. آن همکار 
بنده بای��د دوره های بازآم��وزی را طی کند، زیرا 
تنبیه با هر روش و هر هدفی اعم از تنبیه فیزیکی 
و اعمال خشونت در مدرسه مذموم و ناپسند است. 
بطحایی همچنین درباره تنبیه بدنی دانش آموزان 
در برخی مدارس نیز گفت: تنبیه بدنی یا هرگونه 
تنبیهی که بر شخصیت و روحیه دانش آموزان اثر 
منفی بگذارد، خط قرمز آموزش و پرورش اس��ت 
و ما هیچ ملاحظ��ه ای در برخورد با متخلفان در 
این زمینه نخواهیم داشت. این عضو هیات دولت 
ادامه داد: با متخلفان به صورت ش��دیدترین نوع 
برخ��وردی که در قوانین ما وج��ود دارد، برخورد 
شده است. گفتنی است چند روز قبل فیلمی در 
فضای مجازی منتشر شد که معلمی در کوهرنگ 
دانش آموزان تنبل کلاس خود را مجبور می کند 

خود او را تنبیه کنند.

 دستگیری عاملان تیراندازی
در بیمارستان امام خمینی)ره(

رئیس پلیس پایتخت از دستگیری 6 عضو 
باند سارقان مسلح خبر داد که چندی پیش به 
شیوه ای مسلحانه همدست خود را از بیمارستان 
امام خمینی)ره( ف��راری داده بودند. به گزارش 
فارس، س��ردار حس��ین رحیمی از دستگیری 
6 عضو سارقان مسلح خبر داد که چندی پیش 
با اجرای سناریوی فرار به شیوه مسلحانه اقدام 
به متواری کردن یکی از همدس��تان و اعضای 
گروه خود از بیمارستان امام خمینی)ره( کرده 
بودند. بر پایه این گزارش، در س��اعت 11 صبح 
9 آبان س��ال جاری یکی از محکومان به زندان 
برای انج��ام اقدامات درمانی هم��راه با یکی از 
ماموران بدرقه س��ازمان زندان ها به بیمارستان 
امام)ره( منتقل ش��ده بود که ب��ه محض ورود 
به محوطه بیمارس��تان، 4 نفر مسلح به سلاح 
کمری با ش��لیک 4 تیر هوایی و تهدید مامور 
بدرقه، زندان��ی را فراری داده و هر 5 نفر آنها با 
یک خودروی س��واری از محل متواری شدند. 
گفتنی است زندانی فوق از مجرمان سابقه دار در 
زمینه شرارت، سرقت مسلحانه و نزاع و درگیری 
بود که با صدور محکومیت از سوی نظام قضایی 
در اختی��ار س��ازمان زندان ها ق��رار گرفته بود. 
جزئیات کامل عملیات دستگیری اعضای این 
گروه سارقان مس��لح طی روزهای آینده اعلام 

خواهد شد.

 ممنوعیت استفاده از سگ 
به عنوان نگهبان

رئیس مرکز انتظام پلیس پیش��گیری ناجا 
گفت: چنانچه شرکت خدماتی از سگ به عنوان 
نگهبان در پاساژها استفاده کند، فاقد وجاهت 
اس��ت و پلیس در صورت اطلاع، برخورد لازم 
را خواهد داش��ت. س��ردار س��یروس فتحی در 
گفت وگو با تس��نیم، درباره تعداد مؤسس��ات 
حفاظتی و مراقبتی فعال در کشور اظهار کرد: 
اکنون 700 مؤسسه حفاظتی و مراقبتی دارای 
مجوز با حدود 100 هزار نیرو در کش��ور فعال 
هس��تند. رئیس مرکز انتظام پلیس پیشگیری 
ناجا با بیان اینکه بیشترین مؤسسات حفاظتی 
و مراقبتی در شهر تهران فعالیت دارند، تصریح 
ک��رد: نظ��ارت و کنت��رل بر این مؤسس��ات از 
طری��ق مرکز انتظام و با فرماندهی انتظامی هر 
اس��تان صورت می گیرد. وی افزود: مأموریت ها 
و محدوده عملکرد برای مؤسس��ات حفاظتی 
و مراقبت��ی تعریف ش��ده و بر همین اس��اس 
تجهیزات در اختیار نیروهای آن قرار می گیرد و 
نیروها نیز با توجه به آموزش ها در محیط تعریف 
شده نگهبانی می کنند. فتحی خاطرنشان کرد: 
نگهبانان س��اده ای��ن مراکز ب��رای حفاظت از 
محدوده خود از ش��وکر، باتوم و افشانه استفاده 
می کنند و نگهبانان فعال در سطوح بالاتر مانند 
بانک ها مجهز به سلاح گرم می شوند. فتحی در 
پاسخ به این سؤال که استفاده از سگ به عنوان 
نگهبان ش��ب در پاس��اژها مجاز است یا خیر؟ 
گف��ت: در مراکزی که زیر نظر نیروی انتظامی 
فعال هستند چنین موردی وجود ندارد؛ چنانچه 
شرکت خدماتی این کار را انجام دهد، وجاهت 
خود را از دس��ت می دهد و پلی��س در صورت 

اطلاع، برخورد لازم را صورت می دهد.

شهردار تهران در راستای منویات رهبر انقلاب 
دستور داد

استمرار حفظ ظاهر اولیه مزار شهدا
ش��هردار تهران در راس��تای 
تحقق منویات رهبر انقلاب، 
دس��توراتی را خط��اب ب��ه 
بهشت  س��ازمان  مدیرعامل 
زه��را)س( ص��ادر ک��رد. به 
گزارش »وط��ن امروز«، در پ��ی حضور رهبر 
انقلاب در آستانه بزرگداشت چهلمین سالگرد 
انقلاب شکوهمند اس��لامی در حرم بنیانگذار 
کبیر انقلاب و مزار مطهر شهدای دفاع مقدس، 
معظم له در تذکری بجا یکسان سازی قبور شهدا 
را رد و بر تداوم و استمرار حفظ شکل اولیه آنها 
تاکید فرمودند. به همین منظور و در راس��تای 
تحقق منوی��ات رهبر انق��لاب، پیروز حناچی 
ش��هردار تهران به مدیرعامل س��ازمان بهشت 
زهرا)س( دس��تور داد مزار مطهر ش��هدا باید 
به صورت طبیعی و طبق س��لیقه خانواده های 
محترم و معزز شهدا و با یادگاری هایی که از این 
عزیزان برجای مانده حفظ شود. حناچی تاکید 
کرد: سازمان بهشت زهرا)س( باید برنامه هایش 
را در جه��ت حفظ ظاهر طبیع��ی و اولیه مزار 

مطهر شهدا استمرار ببخشد.

دبیر کمیسیون حمل و نقل شورا تأکید کرد
 اولویت اصلی مترو است

نه ایجاد خطوط دوچرخه
دبیر کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای 
ش��هر تهران گفت: با توجه ب��ه کاهش منابع 
درآمد شهرداری تهران در سال آینده اعتبارات 
ح��وزه حمل و نقل متمرکز در مترو می ش��ود. 
محمدعلی کرونی در گفت وگو با مهر، با اشاره 
به پیش بینی  کاهش منابع درآمدی شهرداری 
تهران برای س��ال 9۸ و لزوم برنامه ریزی برای 
توزیع بهینه بودجه در اولویت های اصلی برنامه 
5 ساله سوم شهر تهران، گفت: در حال حاضر 
حدود4۲ درصد از جمعیت ش��هر تهران تحت 
پوش��ش خطوط متروی موجود ش��هر تهران 
قرار دارند که س��هم این بخ��ش قابل توجه از 
جمعیت ش��هر تهران از بودجه عمومی ش��هر 
تهران در سال 97 در بخش بهبود حمل ونقل 
ریلی کمتر از 10درصد بوده اس��ت و متاسفانه 
بخش قابل توجه��ی از این بودجه نیز محقق 
نش��ده است. وی ادامه داد: بنابراین اولویت اول 
کمیس��یون عمران و حمل ونقل شورای شهر 
تهران در ش��رایط انقباضی بودجه سال 9۸ بر 
متمرکز ک��ردن اعتبارات در بخش حمل ونقل 
ریلی بوی��ژه بهره برداری از خط��وط 6 و 7 به 
عن��وان مهم ترین زیرس��اخت موثر در کاهش 
آلودگی و بهبود ترافیک شهر تهران و موثر در 
روند زندگی روزانه عموم شهروندان شهر تهران 
است و ایجاد هرگونه ردیف جدید ذیل بودجه 
مناطق و معاونت ها برای ایجاد خطوط دوچرخه 
یا احداث معبر جدید در سال اول اجرای برنامه 
5 ساله خلاف مصلحت عمومی در این شرایط 

بودجه ریزی تلقی می شود.

مدیرعامل اتحادیه تاکسیرانی شهری خبر داد
 تحویل کارت اعتباری معیشتی

به رانندگان تاکسی

 مدیرعامل اتحادیه تاکس��یرانی ش��هری 
کش��ور گفت: در راس��تای اقدامات حمایتی از 
راننده  های تاکس��ی و حفظ کرامت آنها بعد از 
توزیع لاستیک و برخی اقلام خودرو، رانندگان 
تاکس��ی کارت اعتباری معیش��تی می گیرند. 
مرتضی ضامن��ی در گفت وگو با ایرنا، افزود: در 
مرحله اول اجرای ای��ن طرح، تامین مایحتاج 
معیش��تی مورد نیاز خانواده رانندگان تاکسی 
تا س��قف ۲ میلیون تومان در نظر گرفته شده 
است که شامل پرداخت در اقساط 6 تا 7 ماهه 
خواهد بود. وی با بیان اینکه در صورت تامین 
اعتب��ار، این طرح در آینده نزدیک اجرا خواهد 
ش��د، اعلام کرد: با توجه به استقبال رانندگان 
از این طرح در مراحل بعدی سعی خواهد شد 
اعتب��ار خرید برای رانندگان تاکس��ی افزایش 
یابد. ضامنی گفت: پی��رو پیگیری  های رئیس 
س��ازمان ش��هرداری ها و دهیاری  های کشور، 
اتحادیه تاکس��یرانی شهری کش��ور مکلف به 
انجام اقدامات حمایتی از راننده  های تاکس��ی 
در سراسر کشور شده است. مدیرعامل اتحادیه 
تاکسیرانی شهری کش��ور افزود: تاکنون 100 
هزار حلقه لاس��تیک به رانندگان تاکس��ی در 
سراس��ر کشور با نرخ مصوب دولتی )30 تا 50 
درصد پایین      تر از نرخ بازار( داده شده است. وی 
از برنامه ریزی  های انجام شده برای توزیع سایر 
اقلام پرمصرف خودرو مانند روغن موتور و لنت 
ترمز نیز خب��ر داد و گفت: نیاز به این اقلام در 
شهرها جمع   بندی شده است و در آینده نیز این 

اقلام توزیع خواهد شد.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: اهمیت مسأله بارورسازی 
ابرها طی چند ماه اخیر به حدی ش��ده 
که نه تنها رسانه ها، بلکه عموم جامعه نیز 
این موضوع را دنبال می کنند. در همین 
باره موسس��ه تحقیقات آب، نشس��ت 
تخصص��ی درباره چالش ه��ا و انتظارات 
پروژه بارورس��ازی ابرها برگ��زار کرد. در 
این نشس��ت صاحب نظ��ران و مدیران 
این پ��روژه حضور داش��تند. به گزارش 
»وطن امروز«، بنفشه زهرایی، مدیرکل 
دفتر مدیریت مصرف و ارتقاي بهره وري 
آب و آبفای وزارت نی��رو در ابتدای این 
نشس��ت گفت: مرکز ملی باروری ابرها 
برای ارزیابی پروژه  های بارورسازی انجام 
ش��ده تاکن��ون از ظرفیت  های مختلف 
مشاوره و تحقیقاتی کشور و روش  های 
مرسوم و متداول در کشورهای پیشرفته 
استفاده کرده است. وی افزود: کشورهای 
توسعه یافته با امکانات پایش پیشرفته      تر 
و گس��ترده تر، به این نتیجه رس��یده  اند 

که ارزیابی نتایج عملیات باروری ابرها بحثی تقریبی 
است و روش��ی که بتوان از طریق آن، نتایج عملیات 
بارورسازی ابرها را به طور دقیق ارزیابی کرد، شناسایی 
نش��ده است. این مقام مس��ؤول در وزارت نیرو، با رد 
برخی ادعاها مبنی بر صرف هزینه  های هنگفت برای 
بارورس��ازی ابرها و با بیان اینکه هزینه  های سنگینی 
برای بارورسازی ابرها نشده است، گفت: سال گذشته 
تمام بودجه مرکز بارورسازی ابرها 10 میلیارد تومان 
بوده، امسال 6 میلیارد تومان شده و برای سال آینده 
۸ میلیارد تومان در لایحه بودجه پیشنهاد شده است.

انتقاد از بودجه محدود پروژه بارورسازی ابرها ■
وی اف��زود: وزارت نیرو هیچ گاه ب��ه دنبال اجرای 
گسترده عملیات بارورسازی ابرها در کل کشور نبوده 
است و هیچ گاه ادعا نشده این فناوری می تواند مشکل 
کم آبی در مناطق مختلف کشور را حل کند. رویکرد 
وزارت نیرو برای سازگاری با کم آبی، مدیریت توأمان 
تامین و مصرف آب اس��ت. زهرای��ی اظهار کرد: در 3 
س��ال گذش��ته، یک میلیارد و 500 میلی��ون دلار از 
صندوق توس��عه ملی برای توسعه آبیاری  های تحت 
فش��ار و با هدف افزای��ش بهره وری مص��رف آب در 
بخش کشاورزی و مدیریت مصرف آب در این بخش 
تخصیص یافته اس��ت، بنابراین بودجه ای که به مرکز 
بارورس��ازی ابرها اختصاص یافته، در مقایسه با سایر 
برنامه  های دولت در رابطه با آب بسیار محدود است. 
زهرایی خاطرنشان کرد: هیچ ادعایی وجود ندارد که 

بارورسازی ابرها تمام مشکلات 
کم آبی کشور را حل می کند ولی 
به عنوان یک راهکار با اثربخشی 
محدود می تواند در کنار س��ایر 
راهکارهای س��ازگاری با کم آبی 

مورد استفاده قرار گیرد.
ایران تنه�ا دارنده فناوری  ■

بارورسازی در خاورمیانه
در ادامه این نشس��ت، فرید 

گلکار، مدیر مرکز ملی تحقیقات و مطالعات بارورسازی 
ابرها گفت: در صورتی که در نتیجه عملیات بارورسازی 
ابره��ا یک تا ۲ درصد افزایش بارش اتفاق بیفتد، کل 
هزینه  های بارورسازی جبران می شود. وی خاطرنشان 
کرد: بودجه بارورسازی ابرها برای کل کشور به اندازه 
قیمت یک آپارتمان در تهران است. وی تصریح کرد: 
هیچ گونه هزینه کلانی برای بارورسازی ابرها در کشور 
انجام نش��ده و آنچه در این زمینه عاید می شود، فقط 
س��ود قابل توجه اس��ت. مدیر مرکز ملی تحقیقات و 
مطالعات بارورسازی ابرها اظهار کرد: بارورسازی ابرها 
نباید به زمان خشکسالی موکول شود، بلکه به منظور 
اس��تفاده بهینه از آب پاک اقیانوس ها از طریق ابرها 
باید این عمل به صورت مس��تمر انجام ش��ود. گلکار 
افزود: خوشبختانه در ایران این پتانسیل وجود دارد که 
عملیات بارورسازی ابرها با استفاده از توان متخصصان 
داخل کش��ور انجام ش��ود، در حالی که کش��ورهای 

همس��ایه و اغلب کش��ورهای 
دیگ��ر فاقد این پتانس��یل بوده 
و نیازمند حمایت کش��ورهای 
پیشرفته در این زمینه هستند. 
وی با اشاره به اینکه بارورسازی 
ابره��ا از دهه 50 در آمریکا آغاز 
شده و هر سال در حال پیشرفت 
است، ادامه داد: طبق اعلام یک 
شرکت فعال آمریکایی، بر اساس 
مستندات آماری، عملیات بارورسازی ابرها در زمینه 
تگرگ زدایی بین ۲5 تا 40 درصد و در زمینه افزایش 

بارش ۲0 درصد در این کشور موثر بوده است.
سیاسی کاری، مانع تداوم بارورسازی ■

در ادامه این نشس��ت نماینده نی��روی هوافضای 
س��پاه اقدامات این نیرو در عملیات بارورسازی ابرها 
را تش��ریح کرد. شهاب جمش��یدی گفت: در ابتدای 
همکاری ب��ا وزارت نیرو تیمی ۲0 نفره متش��کل از 
اس��اتید و دانش��جویان رش��ته  های مرتبط در کنار 
مجموعه عملیاتی نیروی هوافضا برای کمک به وزارت 
نیرو سازماندهی ش��دند. وی اعلام کرد: در یک سال 
اخیر تم��ام امکانات و ظرفیت  های هوافضای س��پاه 
جهت کمک به این مسأله آماده شد و هم اکنون برای 
اجرای عملیات هیچ محدودیت و مانعی نداریم. تنها 
مانع در استفاده کش��ور از برکات فناوری بارورسازی 
ابرها، حواشی سیاسی حاکم بر این مسأله علمی است. 

جمشیدی افزود: نیروی هوافضای سپاه 
تعداد هواپیماه��ای تخصیص یافته به 
بارورس��ازی ابرها را از ی��ک فروند به 3 
فرون��د افزایش داده اس��ت. وی با اعلام 
اینکه در گذش��ته تیم پروازی از کشور 
تاجیکستان با هزینه بالا برای بارورسازی 
به ایران می آمدند، ابراز داشت: هم اکنون 
تم��ام تیم عملیات��ی از عزی��زان ما در 

مجموعه نیروی هوافضا هستند.
استفاده از نانوذرات بیواسفنجی به  ■

جای یدید نقره
وی همچنی��ن اظهار ک��رد: یگان 
پهپادی با ماموریت بارورسازی تشکیل 
و توسط وزارت نیرو آموزش  های مرتبط 
با بارورس��ازی ابرها را سپری کردند و 
هم اکن��ون این یگان ه��ا در 5 منطقه 
کشور مس��تقر و آماده اجرای عملیات 
هس��تند. وی اف��زود: هزینه  های کم و 
ق��درت مانور بالای پهپاد این وس��یله 
را ب��ه گزینه ای طلایی در بارورس��ازی 
ابر تبدیل کرده اس��ت. جمش��یدی افزود: ظرفیت 
مجموعه فضای��ی نیروی هوافض��ا جهت کمک به 
ارزیابی عملیات بارورسازی و تعیین میزان موفقیت 
آن ب��ه روش س��نجش از دور در اختیار وزارت نیرو 
قرار گرفته است. وی همچنین اعلام کرد: سال 96 
در تولید مواد مورد نیاز بارورس��ازی به تولید نمونه 
باکیفیت توسط یکی از اساتید دانشگاهی در بیرجند 
دس��ت پیدا کردیم که این مواد با ارسال به روسیه 
توسط آزمایشگاه مرجع کش��ور روسیه تست شد. 
جهت بهینه  سازی عملکرد مواد، آزمایشگاه فیزیک 
ابر در بیرجند طراحی و ساخته شد. این آزمایشگاه 
هم اکنون قادر به انجام عمده تس��ت  های مورد نیاز 
است. وی تصریح کرد: برای نخستین بار ژنراتورهای 
زمینی بارورسازی ابرها که در ارتفاعات نصب می شود 
در مراکز تحقیقاتی نیروی هوافضا طراحی و ساخته 
شد و ان شاءالله آماده نصب در نقاط مناسب اعلامی 
توس��ط وزارت نیرو خواهد شد. پایگاه  های سپاه در 
ارتفاعات مورد نظر، آماده نصب این تجهیزات شده    
اس��ت. وی با اعلام اینکه تجهیزات مورد نیاز جهت 
نصب فلره��ا روی هواپیما در یکی از ش��رکت  های 
تخصصی خدمات هوایی در تهران طراحی و ساخته 
شد، ابراز داشت: طرح یکی از اساتید دانشگاه شیراز 
جهت اس��تفاده از نانوذرات بیواس��فنجی به عنوان 
جایگزین یدید نقره در هسته زایی در ابر در مرحله 

آزمایشگاهی تست و آماده تولید شد.

آوای شهر

مدیرکل دفتر مدیریت مصرف و ارتقاي 
بهره وري آب و آبفای وزارت نیرو: سال 
گذش�ته تمام بودجه مرکز بارورسازی 
ابره�ا 10 میلیارد تومان بوده، امس�ال 
6 میلی�ارد تومان ش�ده و برای س�ال 
آینده 8 میلیارد تومان در لایحه بودجه 

پیشنهاد شده است

شنبه 13 بهمن 1397وطن امروز  شماره 2648 

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر تشریح کرد

ساخت 10 مرکز بازپروری معتادان با کمک سپاه و بسیج
سرپرست معاونت آموزش متوسطه مطرح کرد

لزوم فاصله یک ماهه بین امتحان نهایی و کنکور
اس��اس  ب��ر  اجتماع�ی:  گ�روه 
تفاهمنامه س��تاد مبارزه با مواد 
مخدر با سپاه پاسداران و بسیج مستضعفین، مقرر 
ش��د 10 مرکز بازپروری راه اندازی شود که ۲ مرکز 
تا پایان سال و مابقی در اوایل سال دیگر راه اندازی 

می ش��ود. به گ��زارش فارس، 
دبیرکل  مومن��ی،  اس��کندر 
ستاد مبارزه با مواد مخدر در 
حاش��یه بازدید از روند اجرای 
معتادان  جم��ع آوری  ط��رح 
متجاهر و خرده فروشان مواد 

مخدر در مناطق شوش، هرندی و مولوی گفت: در 
حوزه مواد مخدر برخی اولویت ها را در دستور کار 
قرار دادیم که این اولویت ها کوتاه مدت اس��ت. وی 
افزود: در این مرحله زحمات اصلی بر دوش نیروی 
انتظامی است، البته همکاری شهرداری و بهزیستی 
و وزارت بهداش��ت نیز وجود دارد. س��ردار مومنی 

با بیان اینکه در گام اول جمع آوری س��اماندهی و 
درمان معتادان برای ما مهم است، خاطرنشان کرد: 
با همکاری نیروی انتظامی 3 هزار و ۲00 ظرفیت 
جدید در مرکز سروش ایجاد شده که جوابگوی 15 
هزار معتاد متجاهر تهران است. وی افزود: کسانی 
که خودشان را معرفی نکنند 
قان��ون آنه��ا را مج��رم تلقی 
می کند، لذا معتادان باید خود 
را ب��ه مراکز معرف��ی کنند و 
انج��ام مهارت آموزی  از  پس 
ب��ه چرخه جامع��ه بازگردند. 
دبیرکل س��تاد مبارزه با مواد مخدر در پاس��خ به 
سوالی مبنی بر اینکه نتیجه امضای تفاهمنامه این 
ستاد با سپاه پاسداران و بسیج مستضعفین چیست، 
تصریح کرد: طبق این  تفاهمنامه مقرر شد 10 مرکز 
بازپروری راه اندازی شود که ۲ مرکز تا پایان سال و 

مابقی در اوایل سال دیگر راه اندازی می شود.

گ�روه اجتماع�ی: سرپرس��ت 
معاونت آموزش متوسطه وزارت 
آموزش و پرورش با تأکید بر اینکه فاصله یک ماه 
بین امتحان نهایی و کنکور برای دانش آموزان لازم 
است، گفت: در حال بررسی امکان »تغییر تاریخ 

امتح��ان نهای��ی خرداد ماه« 
هستیم. 

عبدالرسول عمادی، سرپرست 
معاون��ت آموزش متوس��طه 
پ��رورش  و  آم��وزش  وزارت 
با بیان اینک��ه معتقدیم بین 

امتح��ان نهایی و کنکور باید فاصله وجود داش��ته 
باشد، به فارس اظهار داشت: دانش آموز باید بعد از 
امتحان نهایی فراغت داشته باشد تا خودش را برای 
کنکور آماده کند و ما معتقدیم باید حداقل یک ماه 
فاصله وجود داشته باشد. وی اضافه کرد: راهکارهای 
مختلفی در دستور بررس��ی داریم که یکی از این 

راهکارها، آن اس��ت که شورای سنجش و پذیرش 
کنکور، زمان برگزاری کنکور را بتواند عقب تر ببرد 
که برای سال 9۸ این زمان تثبیت شده و 13 تیر ماه 
اس��ت. عمادی تصریح کرد: یکی دیگر از راهکارها 
این است که زمان امتحانات نهایی تغییر کند، البته 
بر اس��اس مصوب��ه مجلس، 
امتحانات نهایی باید در خرداد 
ماه برگزار ش��ود ام��ا در حال 
بررسی هستیم تا اگر امکانش 
وجود داشته باش��د از طریق 
کمیس��یون آموزش مجلس 
بتوانیم این موضوع را پیش ببریم که تاریخ امتحان 
نهایی را جابه جا کنیم. وی با بیان اینکه این موضوع 
در دس��ت بررسی است و اگر به نتیجه برسد حتی 
برای سال آینده نیز می توان اجرا کرد، افزود: در هر 
حال معتقدیم فاصله یک ماهه بین امتحان نهایی و 

کنکور برای دانش آموزان لازم است.

نیمکتاعتیاد

در نشست تخصصی »بارورسازی ابرها؛ چالش ها و انتظارات« عنوان شد

باروری ابرها فقط با 8 میلیارد تومان!
  مدیر مرکز تحقیقات و مطالعات بارورسازی ابرها: هزینه بارورسازی با یک تا 2 درصد افزایش بارش ها جبران می شود

  ساخت ژنراتورهای زمینی بارورسازی ابرها برای نخستین بار توسط سپاه

گ�روه اجتماع�ی: عض��و مجمع 
نماین��دگان اس��تان ته��ران در 
مجلس گفت: تصمیم  شورای شهر پیرامون مباحث 
کلان در ح��وزه اخذ عوارض ش��هری و مس��ائل 
زیست محیطی و ترافیکی قطعا بر برنامه  شهرداری 

اولویت دارد.
 قاس��م میرزایی نیک��و درب��اره اخت��لاف نظر 
فرمانداری، ش��ورای شهر و شهرداری درباره نحوه 
اخذ ع��وارض از محدوده زوج و ف��رد، با تاکید بر 
ضرورت وجود هماهنگی و مشارکت بین مدیران 
حوزه شهری برای تصمیم گیری های کلان، به خانه 

ملت گفت: در فرمانداری یک کمیسیون تطبیق 
وجود دارد که تمام مصوبات ش��ورای شهر باید در 
آن مورد بررس��ی قرار گیرد. نماینده مردم تهران، 
ری، ش��میرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس 
ادامه داد: کمیس��یون تطبیق فرمانداری بر اساس 
قانون می تواند با مصوبات شورای شهر موافقت کند 
ی��ا آنها را با بیان دلایلی که داش��ته و مبنای عدم 

تطبیقی که وج��ود دارد، تایید نکند اما نمی تواند 
مصوبات ش��ورای شهر را رد کند. عضو کمیسیون 
شوراها و امور داخلی کشور در مجلس تصریح کرد: 
وجود اختلاف نظر بین ش��ورای شهر و شهرداری 
اص��لا پذیرفته نیس��ت، به این معن��ا که چنانچه 
شورای ش��هر مصوباتی داشته باشد اما شهردار از 
اجرای آنها امتناع ورزد، قابل قبول نیست. نماینده 

مردم در مجلس دهم تاکید کرد: البته این امکان 
وج��ود دارد ک��ه در انتصاب��ات و رون��د اجراییات 
ش��ورای ش��هر ورود پیدا نکند اما درباره مباحث 
کلان بویژه در حوزه اخذ عوارض شهری و مسائل 
زیس��ت محیطی و ترافیکی قطعا تصمیم شورای 
شهر بر برنامه شهرداری اولویت دارد. نیکو با انتقاد 
از برنامه شهرداری برای تعیین عوارض برای تردد 
در محدوده زوج و فرد، یادآور شد: اینکه شهرداری 
به دنبال درآمدزایی باش��د و بر این اساس تعیین 
عوارض برای تردد در محدوده زوج و فرد یا تونل ها 

را بررسی کند، امر غلطی است.

عضو مجمع نمایندگان استان تهران:پایتخت

تصمیم شورای شهر درباره اخذ عوارض اولویت دارد

گروه اجتماعی: نماینده ولی فقیه 
در امور حج و زیارت گفت: بس��تر 
لازم ب��رای س��فر زائران ایرانی به س��وریه در حال 
ایجاد است و ۲ هیات کارشناسی نیز به این کشور 
اعزام شده اند. به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، 
حجت الاسلام س��یدعلی قاضی عس��کر، نماینده 
ولی فقیه در امور حج و زیارت اظهار کرد: امس��ال 
تلاش کردیم عمره مفرده را دوباره راه اندازی کنیم 
و مذاکراتی نیز با طرف س��عودی انجام شد اما به 

دلیل تغییر نرخ ارز موفق به این مهم نشدیم. وی 
افزود: در حال حاضر 6 میلیون ایرانی در نوبت اعزام 
به عمره مفرده هس��تند و نمی توانیم آنها را نادیده 
بگیریم. در جلسه اخیر شورای عالی حج برنامه ریزی 
کردیم بعد از حج س��ال 9۸ اعزام به عمره مجددا 

آغاز ش��ود. نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت 
درباره اعزام زائران به سوریه نیز گفت: قبلا در این 
کشور ناامنی بود و امکان اعزام زائر وجود نداشت و 
حالا که امنیت برقرار شده توافقنامه ای را با دولت 
س��وریه در این زمینه امضا کرده ایم. قاضی عسکر 

گفت: ۲ هیات را به سوریه برای بررسی امکانات این 
کش��ور برای پذیرایی از زائران ایرانی اعزام کردیم، 
زیرا بیش��تر هتل های این کش��ور به محل اسکان 
جنگ زده ها تبدیل شده  است و باید برای این افراد 
جای مناسبی تهیه شود تا امکان استفاده از هتل ها 
فراهم ش��ود. وی تاکید کرد: با پیگیری های انجام 
شده بستر لازم برای اعزام زائران به سوریه در حال 
مهیا شدن اس��ت و امیدواریم بتوانیم کاروان های 

زیارتی را به این کشور اعزام کنیم.

نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت اعلام کردعتبات

ایجاد بستر اعزام زائران به سوریه

پلیس


